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Styrelsemöte Veterinärmedicinska föreningen  
Datum 4/2 2025  
§17-33 
 
   

i – informationspunkt                           d – diskussionspunkt                           b – beslutspunkt  

  

Protokoll styrelsemöte den 4/2 kl. 17:00  

Närvarande:  

Jasmin Pettersson  Thordis Olafsdóttir 

Stella Bergman  Line Hållstrand 

Sofia Dahl   Amelia Lindberg (videolänk) 

Nils Sjökvist   Naëmi Ansovald 

Ev adjungerade: 

Mia Hedlund (videolänk) 

Frånvarande:  

Anna Bergh   Maria Hallberg 

§17. Mötet öppnas 

Ordförande Jasmin Pettersson förklarar mötet öppnat kl 17.21.  

§18. Val av mötesordförande (b) 

Beslut: Jasmin Pettersson väljs till mötesordförande. 

§19. Val av sekreterare (b) 

Beslut: Line Hållstrand väljs till sekreterare. 

§20. Val av justerare samt tidshållare (b) 

Beslut: Naëmi Ansovald väljs till justerare samt tidshållare.  

§21. Godkännande av dagordningen (b) 

Beslut: Dagordningen godkännes med tillägget ”Nästa UO-möte” på övriga frågor.  

§22. Godkännande av tidigare protokoll (b) 

Beslut: Protokollet från 2025-01-22 läggs till handlingarna. 

§23. Rapporter (i) 

a. Fakultetsnämnden 

Nästa möte är 6/2. 

b. Programnämnden 
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Styrelsemöte Veterinärmedicinska föreningen  
Datum 4/2 2025  
§17-33 
 
   

i – informationspunkt                           d – diskussionspunkt                           b – beslutspunkt  

  

Nästa möte är 25/2. 

c. Programrådet 

a. Veterinärprogrammet 

Nästa möte är 6/2. 

b. Djursjukskötarprogrammet 

Nästa möte är 13/2. 

d. Utbildning 

Första UU-mötet var 3/2. Rapport kommer till nästa möte. 

e. Utbildningsnämnden 

Nils Sjökvist rapporterar. Alice Södervall satt som SLUSS-representant under 2024 
men har nu tagit examen. Alice kommer fortsätta gå på mötena och skicka en 
rapport till Nils tills en ny representant kan väljas in i mars. Nästa möte är 13/2. 

f. SLU:s samlade studentkårer (SLUSS) 

SLUSS utbildningsdagar ska hållas helgen 7-8/2 då styrelsen ska delta. I övrigt 
ingenting att rapportera. 

g. Externa kontakter  

Ingenting att rapportera. 

h. Utskottsordföranden 

Thordis Olafsdóttir rapporterar. Överlämningshelgen var 31/1–2/2 och allt gick 
bra. Många intressanta diskussioner ägde plats och de verkade som att helgen var 
uppskattad. Nästa UO möte kommer vara 10/2 kl 17:00. 

i. Ekonomiutskottet 

Sofia Dahl rapporterar. Allt underlag för 2024 är inskickat till redovisningsbyrån 
så att det förhoppningsvis kan stängas snart. I övrigt flyter arbetet på som det ska. 

j. Doktorander 

Ingenting att rapportera. 

k. Studenter som orkar (SORK) 

Amelia Lindberg rapporterar. Amelia har blivit inbjuden till en 
likabehandlingsworkshop med universitetskyrkan den 5/2. Amelia ska 
tillsammans med HSSO Ida Henckel kontakta ULS för att försöka planera ett 
samarbete. 
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Datum 4/2 2025  
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i – informationspunkt                           d – diskussionspunkt                           b – beslutspunkt  

  

l. Övriga rapporter 

a. Hästkliniken 

Stella Bergman rapporterar från ett möte med KV häst 31/1. Stella 
tillsammans med huvudstuderandeskyddsombud (HSSO) Ida och ledningen 
för KV häst gick igenom en risk- och konsekvensanalys över kritiska moment 
under hästutbildningen samt konkreta lösningsförslag. Tyvärr hann de inte 
gå igenom examinationer och ett separat möte ska bokas in för detta där 
SLUSS har blivit ombedda att delta. Mötet gick bra och det var bra att så 
många från häst var där. Tyvärr upplevde Stella och HSSO Ida att vi studenter 
och våra synpunkter på häst inte blev helt tagna på allvar, men hoppas att 
det här är starten på en förändring på framför allt kulturen bland hästlärarna 
som kommer gynna våra studenter framöver och göra hästutbildningen mer 
öppen och trevlig för samtliga. 

b. TU-vet 

Stella Bergman rapporterar. Måndag den 3/2 kl 9:00 presenterade Stella 
VMF för nya TU-vetklassen, samt informerade om vart de kan vända sig om 
de har synpunkter på utbildningen. 

c. Kårhusflytten 

Jasmin Pettersson rapporterar. Jasmin ska snart få sin överlämning om 
kårhusflytten från förra årets ordförande Caitlin Sandström. 

d. ISR-möte 

Sofia Dahl rapporterar. Akademiska hus har märkt om några 
parkeringsplatser utanför friskis och öppnat parkering på andra ställen. 
Ombyggnationen av biblioteket diskuterades.  

Facket ska flytta in i Inspektorn men ska flytta ut igen innan VMF flyttar in.  

Det finns ingen tidsplan för spårvagnsbygget än men det har skapats en 
grupp som ska ansvara för kommunikation. Smådjurskliniken och 
busslinjer kommer drabbas eftersom de måste bygga om vägen. 

§24. Värdegrunden (d) 

Sofia Dahl lyfter att det kan vara jobbigt att ofta bli kontaktad på Messenger om 
kårrelaterade ärenden som inte egentligen är akuta. Styrelsen diskuterar att det är bra 
att försöka ta all kommunikation på mail och ska vidarebefordra och påminna UO om 
detta. 
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Datum 4/2 2025  
§17-33 
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§25. Marknadsföring filmer (d, b) 

Jasmin Pettersson lyfter punkten. Jasmin har blivit kontaktad av JS Sverige som undrar 
om VMF vill ha ett samarbete med dem. De erbjuder sig att göra ett digitalt paket med 
broschyrer där det också ingår två filmer. Företaget har tidigare samarbetat med flera 
andra studentkårer. Det skulle till exempel kunna användas för att locka till sig nya 
studenter och ska inte kosta något för kåren då företaget kontaktar företag som vill ha 
reklam i broschyren. 

Styrelsen tycker att det låter som en bra idé att gå vidare med, och att det kan vara bra 
med tryckta broschyrer till exempel till välkomstveckan. Naëmi Ansovald får ansvar för 
att sköta kontakten med dem. 

§26. Alkohol på sociala medier (KV frågar) (d, b) 

Jasmin Pettersson har blivit kontaktad av KV som undrar hur kåren ställer sig till att de 
lägger ut filmer där man blandar drinkar med alkohol i. Styrelsen diskuterar att det inte 
står något i stadgarna som är emot det, och att så länge ett alkoholfritt alternativ också 
presenteras borde det inte vara något problem. 

§27. Öppet hus SLU (d, b) 

Jasmin Pettersson lyfter punkten. SLU har öppet hus 26/3 där de önskar att VMF 
presenterar sig och kan prata med besökare. De önskar också att VMF håller en kort 
rundtur på campus. Styrelsen tycker att det låter bra och ska erbjuda sig att hålla en 
rundtur på VHC. 

§28. VVK-namn (b) 

Jasmin Pettersson har fått namn på alla VVK- och Skräcken-karaktärer som styrelsen går 
igenom och beslutar att godkänna. 

§29. Styrelsepresentation på sociala medier & hemsida (d) 

Stella Bergman lyfter att det vore bra att komma igång med presentationer så snart som 
möjligt. Stella tar på sig ansvaret att samordna och samla in information från storstyrelsen 
som Naëmi sedan kan publicera. 

§30. Storstyrelsetröjor (d, b) 

Stella Bergman önskar att tröjorna ska beställas i tid. Styrelsen väljer att storstyrelsen får 
rösta mellan vinröd och marinblå och att alla själva får välja modell. Målet är att tröjorna 
ska vara klara i mars. 

§31. Övriga frågor 

a. Nästa UO-möte 
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Datum 4/2 2025  
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i – informationspunkt                           d – diskussionspunkt                           b – beslutspunkt  

  

Thordis Olafsdóttir läser upp de punkter som ska tas med på nästa UO-möte 
den 10/2 och frågar om någon har något mer att ta med. Ingen från styrelsen 
har några fler punkter. 

b. Prissättning på KVs evenemang 

Sofia Dahl har fått en fråga angående prissättning på KVs evenemang då det upplevs 
att många evenemang har blivit väldigt dyra. Styrelsen diskuterar att det vore bra att 
kunna sänka priset men att man då kanske måste vara beredd att laga mer mat själv 
då prishöjningen beror på att det blivit dyrare med catering. Det kan då vara värt att 
fundera på en omstrukturering där KV kan ta hjälp av medlemmar som kan hjälpa till 
att laga mat för att mot antingen prickar eller ett förmånligare pris, och att detta är en 
diskussion som kan tas med KV. 

§32. Nästa möte (i) 

Nästa styrelsemöte är tisdagen den 11/2 kl 17:00.  

§33. Mötet avslutat 

Ordförande Jasmin Pettersson förklarar mötet avslutat kl 19:00.  
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Styrelsemöte Veterinärmedicinska föreningen  
Datum 4/2 2025  
§17-33 
 
   


i – informationspunkt                           d – diskussionspunkt                           b – beslutspunkt  


  


Protokoll styrelsemöte den 4/2 kl. 17:00  


Närvarande:  


Jasmin Pettersson  Thordis Olafsdóttir 


Stella Bergman  Line Hållstrand 


Sofia Dahl   Amelia Lindberg (videolänk) 


Nils Sjökvist   Naëmi Ansovald 


Ev adjungerade: 


Mia Hedlund (videolänk) 


Frånvarande:  


Anna Bergh   Maria Hallberg 


§17. Mötet öppnas 


Ordförande Jasmin Pettersson förklarar mötet öppnat kl 17.21.  


§18. Val av mötesordförande (b) 


Beslut: Jasmin Pettersson väljs till mötesordförande. 


§19. Val av sekreterare (b) 


Beslut: Line Hållstrand väljs till sekreterare. 


§20. Val av justerare samt tidshållare (b) 


Beslut: Naëmi Ansovald väljs till justerare samt tidshållare.  


§21. Godkännande av dagordningen (b) 


Beslut: Dagordningen godkännes med tillägget ”Nästa UO-möte” på övriga frågor.  


§22. Godkännande av tidigare protokoll (b) 


Beslut: Protokollet från 2025-01-22 läggs till handlingarna. 


§23. Rapporter (i) 


a. Fakultetsnämnden 


Nästa möte är 6/2. 


b. Programnämnden 
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Nästa möte är 25/2. 


c. Programrådet 


a. Veterinärprogrammet 


Nästa möte är 6/2. 


b. Djursjukskötarprogrammet 


Nästa möte är 13/2. 


d. Utbildning 


Första UU-mötet var 3/2. Rapport kommer till nästa möte. 


e. Utbildningsnämnden 


Nils Sjökvist rapporterar. Alice Södervall satt som SLUSS-representant under 2024 
men har nu tagit examen. Alice kommer fortsätta gå på mötena och skicka en 
rapport till Nils tills en ny representant kan väljas in i mars. Nästa möte är 13/2. 


f. SLU:s samlade studentkårer (SLUSS) 


SLUSS utbildningsdagar ska hållas helgen 7-8/2 då styrelsen ska delta. I övrigt 
ingenting att rapportera. 


g. Externa kontakter  


Ingenting att rapportera. 


h. Utskottsordföranden 


Thordis Olafsdóttir rapporterar. Överlämningshelgen var 31/1–2/2 och allt gick 
bra. Många intressanta diskussioner ägde plats och de verkade som att helgen var 
uppskattad. Nästa UO möte kommer vara 10/2 kl 17:00. 


i. Ekonomiutskottet 


Sofia Dahl rapporterar. Allt underlag för 2024 är inskickat till redovisningsbyrån 
så att det förhoppningsvis kan stängas snart. I övrigt flyter arbetet på som det ska. 


j. Doktorander 


Ingenting att rapportera. 


k. Studenter som orkar (SORK) 


Amelia Lindberg rapporterar. Amelia har blivit inbjuden till en 
likabehandlingsworkshop med universitetskyrkan den 5/2. Amelia ska 
tillsammans med HSSO Ida Henckel kontakta ULS för att försöka planera ett 
samarbete. 
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l. Övriga rapporter 


a. Hästkliniken 


Stella Bergman rapporterar från ett möte med KV häst 31/1. Stella 
tillsammans med huvudstuderandeskyddsombud (HSSO) Ida och ledningen 
för KV häst gick igenom en risk- och konsekvensanalys över kritiska moment 
under hästutbildningen samt konkreta lösningsförslag. Tyvärr hann de inte 
gå igenom examinationer och ett separat möte ska bokas in för detta där 
SLUSS har blivit ombedda att delta. Mötet gick bra och det var bra att så 
många från häst var där. Tyvärr upplevde Stella och HSSO Ida att vi studenter 
och våra synpunkter på häst inte blev helt tagna på allvar, men hoppas att 
det här är starten på en förändring på framför allt kulturen bland hästlärarna 
som kommer gynna våra studenter framöver och göra hästutbildningen mer 
öppen och trevlig för samtliga. 


b. TU-vet 


Stella Bergman rapporterar. Måndag den 3/2 kl 9:00 presenterade Stella 
VMF för nya TU-vetklassen, samt informerade om vart de kan vända sig om 
de har synpunkter på utbildningen. 


c. Kårhusflytten 


Jasmin Pettersson rapporterar. Jasmin ska snart få sin överlämning om 
kårhusflytten från förra årets ordförande Caitlin Sandström. 


d. ISR-möte 


Sofia Dahl rapporterar. Akademiska hus har märkt om några 
parkeringsplatser utanför friskis och öppnat parkering på andra ställen. 
Ombyggnationen av biblioteket diskuterades.  


Facket ska flytta in i Inspektorn men ska flytta ut igen innan VMF flyttar in.  


Det finns ingen tidsplan för spårvagnsbygget än men det har skapats en 
grupp som ska ansvara för kommunikation. Smådjurskliniken och 
busslinjer kommer drabbas eftersom de måste bygga om vägen. 


§24. Värdegrunden (d) 


Sofia Dahl lyfter att det kan vara jobbigt att ofta bli kontaktad på Messenger om 
kårrelaterade ärenden som inte egentligen är akuta. Styrelsen diskuterar att det är bra 
att försöka ta all kommunikation på mail och ska vidarebefordra och påminna UO om 
detta. 
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§25. Marknadsföring filmer (d, b) 


Jasmin Pettersson lyfter punkten. Jasmin har blivit kontaktad av JS Sverige som undrar 
om VMF vill ha ett samarbete med dem. De erbjuder sig att göra ett digitalt paket med 
broschyrer där det också ingår två filmer. Företaget har tidigare samarbetat med flera 
andra studentkårer. Det skulle till exempel kunna användas för att locka till sig nya 
studenter och ska inte kosta något för kåren då företaget kontaktar företag som vill ha 
reklam i broschyren. 


Styrelsen tycker att det låter som en bra idé att gå vidare med, och att det kan vara bra 
med tryckta broschyrer till exempel till välkomstveckan. Naëmi Ansovald får ansvar för 
att sköta kontakten med dem. 


§26. Alkohol på sociala medier (KV frågar) (d, b) 


Jasmin Pettersson har blivit kontaktad av KV som undrar hur kåren ställer sig till att de 
lägger ut filmer där man blandar drinkar med alkohol i. Styrelsen diskuterar att det inte 
står något i stadgarna som är emot det, och att så länge ett alkoholfritt alternativ också 
presenteras borde det inte vara något problem. 


§27. Öppet hus SLU (d, b) 


Jasmin Pettersson lyfter punkten. SLU har öppet hus 26/3 där de önskar att VMF 
presenterar sig och kan prata med besökare. De önskar också att VMF håller en kort 
rundtur på campus. Styrelsen tycker att det låter bra och ska erbjuda sig att hålla en 
rundtur på VHC. 


§28. VVK-namn (b) 


Jasmin Pettersson har fått namn på alla VVK- och Skräcken-karaktärer som styrelsen går 
igenom och beslutar att godkänna. 


§29. Styrelsepresentation på sociala medier & hemsida (d) 


Stella Bergman lyfter att det vore bra att komma igång med presentationer så snart som 
möjligt. Stella tar på sig ansvaret att samordna och samla in information från storstyrelsen 
som Naëmi sedan kan publicera. 


§30. Storstyrelsetröjor (d, b) 


Stella Bergman önskar att tröjorna ska beställas i tid. Styrelsen väljer att storstyrelsen får 
rösta mellan vinröd och marinblå och att alla själva får välja modell. Målet är att tröjorna 
ska vara klara i mars. 


§31. Övriga frågor 


a. Nästa UO-möte 
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Thordis Olafsdóttir läser upp de punkter som ska tas med på nästa UO-möte 
den 10/2 och frågar om någon har något mer att ta med. Ingen från styrelsen 
har några fler punkter. 


b. Prissättning på KVs evenemang 


Sofia Dahl har fått en fråga angående prissättning på KVs evenemang då det upplevs 
att många evenemang har blivit väldigt dyra. Styrelsen diskuterar att det vore bra att 
kunna sänka priset men att man då kanske måste vara beredd att laga mer mat själv 
då prishöjningen beror på att det blivit dyrare med catering. Det kan då vara värt att 
fundera på en omstrukturering där KV kan ta hjälp av medlemmar som kan hjälpa till 
att laga mat för att mot antingen prickar eller ett förmånligare pris, och att detta är en 
diskussion som kan tas med KV. 


§32. Nästa möte (i) 


Nästa styrelsemöte är tisdagen den 11/2 kl 17:00.  


§33. Mötet avslutat 


Ordförande Jasmin Pettersson förklarar mötet avslutat kl 19:00.  
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